
Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.

Tekort van 730.000 euro op de 
jaarrekening
De N-VA-fractie waarschuwt al jaren voor de slechte � nanciële toestand van de gemeen-
te. Tijdens de gemeenteraad van september werd de jaarrekening besproken. Daaruit 
bleek opnieuw dat de gemeente op � nancieel gebied in nauwe schoentjes zit. De schuld-
graad bedraagt 25 procent meer dan de schuld van een gemiddelde Vlaamse gemeente. 

Grote bedragen

N-VA-gemeenteraadslid Patricia Van 
Ruyskensvelde is bezorgd: “Er rust een 
schuld van 1.638 euro op de schouders van 
elke inwoner. Bovendien werd er in 2021 
nog maar een klein overschot geboekt. Het 
jaar voordien was er nog een overschot van 
ongeveer een miljoen euro. Als we rekening 
houden met de schulden die de gemeente 
nu voor zich uitschuift - maar die later wel 
nog betaald moeten worden - is er zelfs een 
tekort van maar liefst 730.000 euro.” 

Een boemerang

Ondervoorzitter van N-VA Herzele Timothy 
Desmet trekt andermaal aan de alarmbel: 
“Het gemeentebestuur schuift de schulden 
voor zich uit. Die strategie dreigt als een 
boemerang terug te komen. Als er niet 
dringend ingegrepen wordt, ontspoort 

de jaarrekening van de gemeente Herzele 
volledig. Er zijn te weinig reserves om de 
hogere kosten door de inflatie, de stijging 
van de bouwkosten en de torenhoge ener-
giekosten op te vangen.”

Geen antwoorden

Het gemeentebestuur kon niet antwoorden 
op de vraag welke dringende maatregelen 
het neemt om die financiële schok op te 
vangen. “De N-VA-fractie is bezorgd over 
de financiële toestand van de gemeente en 
roept het gemeentebestuur van Herzele op 
om dringend orde op zaken te stellen. De 
explosieve toestand van de gemeentefinan-
ciën zal niet afkoelen door de verwarming 
een graadje lager te zetten. Het meerjaren-
plan moet bijgestuurd worden of we drei-
gen echt in de problemen te komen”, besluit 
N-VA-fractievoorzitter Toon De Bock. 

Beste Herzelenaar

In het laatste huis-aan-huisblad 
van 2022 wil ik iedereen die 
aanwezig was op ons eetfestijn 
in de Wattenfabriek graag van 
harte bedanken! Het deed ons 
veel deugd om nog eens bij 
een lekkere maaltijd met onze 
leden en sympathisanten van 
gedachten te wisselen. Bedankt 
voor alle steun.

Met uw steun in onze harten 
werken we vastberaden aan 
een welvarend, veilig en aan-
genaam Herzele. Zo hebben we 
nog maar eens onze bezorgd-
heid geuit over de fi nanciële 
toestand van onze gemeente. 
Ook kaartten we recent het 
probleem van de wateroverlast 
in Herzele aan. 

U zult in ons huis-aan-huisblad 
lezen dat onze N-VA-gemeente-
raadsleden vanuit de oppositie 
nauwgezet de vinger aan de 
pols houden. Zij waken erover 
dat Herzele goed bestuurd 
wordt.

Ik wens u veel leesplezier en 
alvast prettige feestdagen!

Michiel Pletinckx 
Voorzitter N-VA Herzele

Provincie Oost-Vlaanderen wil geen 
nieuwe moskeeën erkennen
Dertien nieuwe islamitische geloofsgemeenschappen dienden in Oost-Vlaanderen een 
aanvraag tot erkenning in. Het provinciebestuur brengt daarover advies uit en staat in 
voor de � nanciering na de eventuele erkenning. Maar niet alles loopt zoals het hoort.

Einde erkenning moslimexecutieve

De provinciebesturen staan in voor de 
financiering van de katholieke kerkfa-
brieken en de orthodoxe en islamitische 
erediensten. De erkenningsprocedure 
voor die laatste verloopt - na advies van 
het provinciebestuur - via de moslim-
executieve. Die maken op hun beurt 
dossiers over aan het Agentschap Bin-
nenlands Bestuur. Maar recent werd de 
erkenning van die moslimexecutieve 
zelf opgeheven. Dat schept heel wat 
onduidelijkheid.

Geen overleg

Eerste gedeputeerde Kurt Moens: “Al in 
februari kondigde federaal minister van 
Quickenborne (Open Vld) aan de er-

kenning van de moslimexecutieve in te 
trekken. Nochtans is de procedure voor 
erkenning van geloofsgemeenschappen 
gewoon blijven doorlopen. Er was geen 
overleg met minister van Binnenlands 
Bestuur Bart Somers (Open Vld). Als 
overgangsmaatregel moeten de dossiers 
nu bezorgd worden aan ‘het bureau van 
de moslimexecutieve’. Dat is absurd: dat 
orgaan heeft geen legitimiteit.

Extra kosten voor de provincie

Indien het agentschap Binnenlands 
Bestuur alle aanvragen goedkeurt, 
betekent dat een fikse extra kost voor 
het provinciebestuur. Kurt Moens: 
“We besteden 50.000 euro per ge-
loofsgemeenschap. Er staan dertien 

islamitische geloofsgemeenschappen 
op de wachtlijst voor erkenning. De 
rekening loopt snel op. Twee aanvragen 
kregen alvast een negatief advies. Maar 
eigenlijk vinden we dat er geen nieuwe 
islamitische geloofsgemeenschappen 
meer erkend kunnen worden, tot er een 
ernstig centraal bestuur is opgericht. 
Dat lijkt mij ook in het belang van de 
moslimgemeenschap zelf.”

Meer vrouw op straat: het Claraplein
Op initiatief van N-VA-gemeenteraadslid Timothy Desmet krijgt het nieuwe plein in Herzele een vrouwennaam, namelijk 
Clara. De insteekweg in de Rosalie Daemstraat zal vernoemd worden naar Clara Diependaele, een slachto� er van de Tweede 
Wereldoorlog. Het meisje van elf stierf op 9 mei 1945 door achtergebleven Duits oorlogsmateriaal.

Meer vrouw op straat

N-VA-gemeenteraadslid Timothy Desmet pleitte er al eerder 
voor om de straatnamen in Herzele te vervrouwelijken: “In heel 
Vlaanderen doet men inspanningen om het evenwicht tussen 
mannelijke en vrouwelijke straatnamen te verbeteren.” Desmet 
verwijst daarmee naar de actie ‘Meer Vrouw op Straat’ van Sofie 
Lemaire op Radio 1 en op Canvas. Ook vrouwenorganisaties 
zoals Ferm steunen de actie voluit. Toen er enkele maanden 
geleden een nieuwe naam voor het plein in Borsbeke werd ge-
zocht, weigerde de meerderheid halsstarrig een vrouwennaam te 
overwegen.

Een symbolische keuze

De meerderheid heeft nu toch het licht gezien. N-VA-gemeen-
teraadslid Timothy Desmet is tevreden: “Ik ben blij dat een 
meerderheid met drie vrouwelijke schepenen, een vrouwelijke 
voorzitter en een lid van Ferm onze posi-
tieve suggestie steunt. We waarderen de 
keuze om het plein specifiek te vernoemen 
naar Clara Diependaele ten zeerste. In tij-
den dat we opnieuw een oorlog meemaken 
op Europese bodem is de keuze voor een 
jong oorlogsslachtoffer heel symbolisch.”

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar herzele@n-va.be.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

www.n-va.be/herzele

herzele@n-va.be N-VA Herzelewww.n-va.be/herzele

Herzele Borsbeke 
Steenhuize-Wijnhuize 
Woubrechtegem

Hillegem Ressegem 
Sint-Antelinks 
Sint-Lievens-Esse
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Waterplan is dringend nodig
Verschillende Herzeelse deelgemeenten werden in de zomer van 2021 zwaar getro� en door wateroverlast als gevolg van hevige 
regen. Iedereen herinnert zich hiervan nog de beelden. Veel mensen kregen water in huis binnen en ze liepen daardoor heel wat 
schade op. Straten en dorpskernen kwamen blank te staan. 

Zandzakjes vervangen

Op de gemeenteraad van oktober lichtte 
het gemeentebestuur zijn plan toe om de 
waterproblematiek in de gemeente aan te 
pakken. “Er zitten zeker goede elementen 
en voorstellen in het plan,” reageert Toon 
De Bock, “maar helaas is het nog steeds 
wachten op de uitvoering ervan. Voorlopig 
zijn er weinig concrete maatregelen geno-
men, behalve dan de aankoop van plastie-
ken dammen die de zandzakjes moeten 
vervangen. Maar enkel die aankoop zal 
ons niet redden bij hevig regenweer. Er is 
nood aan structurele oplossingen en die 
moeten dringend uitgevoerd worden.” 

Genoeg gepraat

Ondertussen zijn we meer dan een jaar 
verder. Op het terrein is er nog maar wei-
nig gebeurd. Het bestuur maakt plannen 

en voert studies uit, het brengt problemen 
in kaart en bekijkt oplossingen. En er 
wordt veel gepraat: met de stad Geraards-
bergen, met de provincie, met Aquafin, 
met de erosiecoördinator. De inwoners 
van de probleemlocaties hebben daaraan 
echter weinig boodschap. Het is evident 
dat het nodige studiewerk moet gebeuren, 
maar ondertussen zijn de rioleringen nog 
steeds dichtgeslibd en worden de grach-
ten onvoldoende onderhouden.

Tijd om te luisteren

“Er wordt veel gepraat maar er mag ook 
wat meer geluisterd worden. Veel van de 
getroffen inwoners hebben het gevoel dat 
ze onvoldoende gehoord worden”, zegt 
N-VA-gemeenteraadslid Patricia Van 
Ruyskensvelde. “Nochtans kennen zij de 
situatie ter plaatse het beste. Bovendien 

hebben ze heel wat concrete voorstellen 
om de waterproblematiek aan te pakken”, 
besluit ze. 

De tijd dringt

“Een aantal projecten staat in 2024 
ingepland maar dat is voor ons te laat. 
Aan de uitvoering van die projecten moet 
prioriteit gegeven worden. We worden de 
afgelopen jaren steeds meer geconfron-
teerd met stortregens, zware stormen 
of juist lange drogere en hete perioden. 
De uitvoering van concrete maatregelen 
mag dus niet op zich laten wachten. Als 
onze inwoners binnen enkele maanden 
opnieuw getroffen worden door water-
schade, dan draagt het gemeentebestuur 
van Herzele daarvoor een verpletterende 
verantwoordelijkheid”, besluit N-VA-
gemeenteraadslid Timothy Desmet. 

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Hebt u een (politieke) vraag voor ons, wilt u iets met ons bespreken of wilt u ons beter leren
 kennen? Stuur ons dan een mailtje!

Toon De Bock
N-VA-fractievoorzitter in de 
gemeenteraad
toon.debock@n-va.be

Michiel Pletinckx
N-VA-voorzitter Herzele
michiel.pletinckx@n-va.be

We wensen u 
een gezellig 

eindejaar en een 
frisse en gezonde 
start van 2023! 

NIEUWJAARSDRINK 
met energie-expert en Kamerlid Bert Wollants

27 januari om 19 uur
De Wattenfabriek, Solleveld 35, 9550 Herzele

Blij�  onze energie vanaf nu duur? Hoe kunnen we een betrouwbare 
energiebevoorrading garanderen? Hoe worden we minder a� ankelijk van 
Russisch gas? En ook: wat kunnen we zelf doen om energie te besparen?  

De inkom is gratis en iedereen is van harte welkom (ook niet-leden). Uw 
vragen worden door onze fractieleider Toon De Bock aan Bert voorgelegd.

Tevreden terugblik op elfde Groot Eetfestijn

Op zaterdag 8 oktober vond in de Wattenfabriek 
de elfde editie plaats van ons eetfestijn. Wij 
willen nogmaals al onze leden, sympathisanten, 
vrienden en uiteraard al onze helpers bedanken 
om er opnieuw het gezelligste eetfestijn der lage 
landen van te maken! 

Zoals altijd was er een delegatie van Jong N-VA aanwezig op ons 
eetfestijn. Zij verkochten roze lintjes ten voordele van Think Pink. 
De roze lintjes creëren meer bewustzijn rond borstkanker en staan 
symbool voor al wie de strijd tegen borstkanker steunt. We zijn 
natuurlijk heel trots op die mooie actie en op onze jonge leeuwen!

En na het feesten moet er natuurlijk ook gepoetst worden! 
Ook voorzitter Michiel stak de handen uit de mouwen.

Provincie Oost-Vlaanderen ondersteunt 
de kiosk van Sint-Lievens-Esse
Ooit vormde de kiosk op het Vlaamse dorpsplein het 
centrum van het culturele leven in de gemeenschap. 
Ingehaald door de tijd zijn ze op veel plaatsen helaas 
verdwenen. In Sint-Lievens-Esse staat nog een fraai 
exemplaar, al is er wel wat zorg nodig. Gelukkig 
helpt het provinciebestuur daarbij een handje. 

Plattelandsleven versterken

Eerste gedeputeerde Kurt Moens vertelt: “Het platte-
land is belangrijk voor het provinciebestuur. Er lopen 
verschillende initiatieven om dat plattelandsleven 
te versterken. De Europese LEADER-programma’s 
springen het meest in het oog. Daaraan draagt de 
provincie ook haar steentje bij. Die projecten focussen 
onder meer op streekidentiteit en op leefbare dorpen. 
We selecteerden zeventien laureaten voor de komende 
2,5 jaar. Dat is goed voor een totale investering van 
1.995.352 euro. Ook Herzele is bij de gelukkigen.”

Leven naast de brouwerij

Het Herzeelse project kreeg de titel ‘Leven naast de 
brouwerij’ en spitst zich toe op het leven rond het 
dorpsplein en de kiosk. “Enkele inwoners vroegen ons 
aandacht te geven aan het onderhoud van de kiosk in Sint-
Lievens-Esse. We gaan dus aan de slag met een kerngroep van 
vijftien mensen. We denken na over wat een dorpsplein als 
publieke plek vandaag en in de toekomst kan betekenen. 

Hedendaagse visie

De vernieuwing moet een uitdrukking geven aan die he-
dendaagse visie op de publieke ruimte in een dorpskern van 
vandaag. Dat kan verschillende richtingen uitgaan. Daarbij 
maken we afwegingen tussen erfgoed en bruikbaarheid, 
passage en sociaal contact, passief gebruik en engagement”, 
besluit provincieraadslid Walter Roggeman.

Monumentenzorg

Fractievoorzitter N-VA Herzele Toon De Bock vult aan: 
“De meerderheid in Herzele pakt graag uit met grootse 

nieuwbouwprojecten. We zijn niet tegen nieuwbouwprojecten 
maar helaas worden ze vaak gerealiseerd op plaatsen waar 
ze het landelijke uitzicht en het landelijke karakter van onze 
dorpen schaden. Daarnaast verwaarloost het gemeentebe-
stuur van Herzele ons onroerend erfgoed, denken we maar 
aan de grot met kapel in Wijnhuize, de Onze-Lieve-Vrouw 
kapel der Zeven Weeën in Steenhuize en de kiosk in Sint-
Lievens-Esse. N-VA Herzele wilt wel zorg dragen voor de vele 
monumenten, sites en landschappen. 

Zij bepalen immers mee de identiteit van onze dorpen. Aan-
gezien daarvoor binnen Herzele weinig animo is, gingen we 
op zoek naar medestanders buiten Herzele. En met succes. 
Enkele maanden geleden investeerde Vlaams minister van 
Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele al 103.000 euro in 
de restauratie van de Burcht van Herzele. Dankzij een mooie 
subsidie van het provinciebestuur restaureren we nu ook de 
kiosk in Sint-Lievens-Esse.” 

herzele@n-va.be
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